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1. Vlissingen station: dé mobiliteitshub in de regio. Interessante 
ontwikkeling. Wordt bij de ontwikkeling rekening gehouden met de 
toegankelijkheid van het gebied en de voorzieningen voor een ieder? 
Voor ons is het belangrijk dat toekomstige gebruikers bij de uitwerking 
worden meegenomen. Investeren in de voorbereiding geeft winst bij de 
realisatie.

2. Maakt de Westerschelde Ferry onderdeel van de mobiliteitshub en zo ja, 
wordt hiermee de continuïteit van deze verbinding gegarandeerd? 

3. Er staan meerdere aanbestedingen op het programma. Komen Zeeuwse 
bedrijven hiervoor in aanmerking? Anders geformuleerd: hoe stimuleert 
GS dat Zeeuwse bedrijven in aanmerking komen?

4. Onderzoek waterstof-hub en onderzoek 380 KV. Waarom is de provincie 
geen opdrachtgever bij deze onderzoeken?
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5. Zorg. 

 Lukt het om voldoende opleidingsplaatsen voor huisartsen in Zeeland te 
realiseren? Kan de provincie daarbij -zo nodig- stimuleren? 

 En, de inzit is gericht op huisartsen. Is ook gesproken over tandartsen? 

6. Fiche E investeringsfonds

 Er wordt 20 miljoen gereserveerd. Is het reëel dat voor dit bedrag 400 
hoogwaardige banen bij kennisintensieve bedrijven kunnen worden 
gecreëerd? 

 Welke voorwaarden worden gesteld aan de bedrijven die geld krijgen uit 
deze pot? Er staat nu alleen dat het “kennisintensieve bedrijven” moeten 
zijn. Worden ook andere criteria gesteld zoals duurzaamheid, 
maatschappelijk verantwoord ondernemen, en eventueel aansluiting bij- 
en samenwerking met bij de Zeeuwse kenniscentra en kennisnetwerken. 


